
Edam, 19 juli 2018

IN6EKOMEN 23 JULI 2018
Statencommissie Natuur, Landbouw, Water en Milieu,

pia Provincie Noord-Holland,

Postbus 3007,
2001 DA Haarlem

Geachte leden van de Statencommissie Natuur, Landbouw, Water en Milieu,

Afgelopen week werden wij per telefoon geattendeerd op het door de Alliantie Markermeerdijken

ingesteld inloopspreekuur voor alle zaken die de dijkversterking betreffen.

Een schriftelijke uitnodiging hadden wij een aantal dagen eerder ontvangen.

Tijdens het telefoongesprek werd ons meegedee4’dat de dijkversterking fmodule 8) ter hoogte van

onze percelen en bebouwinjngrijpend wasgedijzigd.

Ter informatie zenden wiju’onze reaçjie

Vriendejijgr6tet’id,’



Edam, 19juli 2018

De heer H. van den Brink,
Hoogheemraadschap Hollands Noorderkwartier,
Alliantie Markermeerdijken
contact@markermeerdiiken.nl

Uw brief van 10juli 2018/AMMD-006265-Dijkversterking

Geachte heer van den Brink,

Afgelopen dinsdagochtend, 17 juli 2018, werd er door een medewerkster van de Alliantie

Markermeerdijken telefonisch contact met ons opgenomen.

Aanvankelijk om ons te attenderen op de mogelijkheid van het door de Alliantie ingestelde

inloopspreekuur, waarover wij recentelijk al een schrijven hadden ontvangen (zie aanhef).

Tijdens het gesprek werd ons, tot onze grote verbazing, duidelijk dat de plannen rond dijkvak module

8 ingrijpend gewijzigd zijn.
In plaats van een ophoging van het dijklichaam komt er een binnenwaartse versterking.

In de thans lopende procedure is door ons een zienswijze ingediend. De beantwoording daarvan is

volgens uw schrijven gereed, maar nog niet door ons ontvangen.

Ook de website van de Alliantie biedt daartoe geen aanknopingspunten.

Bij het indienen van de zienswijze was ons niets bekend over een bijstelling van de plannen rond de

dijkversterking van module 8.

Gaande de procedure blijken de plannen te zijn bijgesteld, terwijl, naar wij aannemen, die bijstelling

niet het gevolg is van een reactie op de door ons ingediende zienswijze.

In het aanlooptrajed van de dijkversterking hebben we zo veel mogelijk voorlichtingsbijeenkomsten

en bewonersbijeenkomsten bezocht, hebben deel uit gemaakt van gespreksgroepen, hebben onze

visie gedeeld en onze zienswijze ingediend.

inloopspreekuur aan de orde zou kunnen komen, lijkt ons dan ook niet terecht.

Als grondeigenaar/gebruiker worden wij onverhoeds, totaal onverwacht, rechtstreeks in onze

belangen getroffen, terwijl de procedure reeds in volle gang is.

Wij vernemen graag van u hoe u in dat verband onze inspraakmogelijkheden verder wenst in te

vullen.

Voor nader overleg over tal van zaken die verband houden met de beoogde dijkversterking van

module $ zijn wij tot en met maandag 13 augustus wegens vakantie verhinderd.

Wij verzoeken u vriendelijk ons in de tussentijd per brief en per e-mail de nodige informatie te

verstrekken op grond waarvan plotsklaps gekozen is voor een volledig gewijzigde aanpak van het

dijktrajed, module 8.
Graag ontvangen we ook een overzicht van de gevolgen ter plekke van de beoogde dijkversterking.

Vriendelijk groetend,

D. Tump


